

《单词百科:rewinding是什么意思?rewinding怎么发音?rewinding的解释和用法》

英语单词rewinding是什么意思?rewinding怎么读?rewinding怎么发音?简答网为您整理了rewinding的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



rewinding怎么读

rewinding的读音:[ri:'waɪndɪŋ]

rewinding的意思

1、v.倒回(影片、录音带等)(rewind的现在分词);复卷;倒带;

rewinding的双语例句

1、Rewinding shaft complete with machinery differential gear device, tension can be balanced.

两收卷轴之间采用机械差速装置平衡张力.

2、Non-rewinding: tape will be left positioned where last EOF was written.

不倒带: 到达磁带尾也不回卷,保留在原位.

3、The offer for adding embossment unit or ply number of rewinding can be decided through negotiation.

增加压纹或增加复卷层数,设备价格面议.

4、Stepless regulates and controls linear velocity of rewinding to materialize regulation fluffy of roll paper.

复卷线速度无级调控,卷纸膨松度可控制.

5、Diameter of punched driving roller is large, suiting rewinding of large and small roll.

复卷驱动辊直径大, 适应大小卷径的复卷.

6、Rewinding for different width, and the unleveled materials can be winded levelly only by adjusting wheel.

复卷不同宽度, 只需调整校正导轮,即可将不平整材料校正达到平整收卷.

7、I'll just wait for it to finish rewinding, and then reload it.

我正等它自动卷片, 然后再重新装底片.

8、My watch has run down -- it needs rewinding.

我的手表停了 —— 它需要上发条了.

9、Tape counter and automatic switch-off when tape has finished recording or rewinding are useful.

它有计数功能以及当录音结束或需要倒带时能自动关机功能.

10、My watch has run down – it needs rewinding.

我的表停了,需要上发条.

11、To raise drilling performance of new micro-drill, a method was advanced for

rewinding of chisel edge.

为了提高新型微钻头的钻削性能, 提出了一种适合于微钻头的横刃修磨原理及方法.

12、 With parting paper automatic peeling off and rewinding function.

具有离型纸自动剥离收卷功能.

13、 Auto control rewinding rotation with adjustable roll diameter.

自动控制收卷转数,卷径可调.

14、 In addition we wine standard pressure concavoconvex, die-cutting, cutting waste , rewinding, and so after reprocessing.

此外.还给差葡萄酒不本举行不抬矮低、 模切、 纯宝、 不不合切、 双卷等后加工办理.

以上是简答网为您整理的rewinding怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。查看更

多关于rewi

nding的用法、rewindi

ng的释义、rewinding的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/rewinding>